

**No. 8.**

11th December—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Murray, seconded by the Honourable Senator Flynn, P.C.:

That the subject-matter of the inquiry of the Honourable Senator Argue, P.C., which appeared on the Orders of the Day on November 20, 1980, be referred to the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce.—(*Honourable Senator Frith*).

**No. 9.**

9th December—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Bonnell calling the attention of the Senate to the Twenty-Sixth Annual Session of the North Atlantic Assembly, held at Brussels, Belgium, from 14th to 23rd November, 1980, and in particular to the discussions and proceedings of the Session and the participation therein of the delegation from Canada.—(*Honourable Senator Hastings*).

**No. 10.**

13th January—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Lamontagne, P.C., calling the attention of the Senate to the Report of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs entitled: "Certain Aspects of the Canadian Constitution", tabled in the Senate on 26th November, 1980.—(*Honourable Senator Flynn, P.C.*).

**For a day to be named by the Leader of the Government in the Senate pursuant to the Order adopted by the Senate on 15th April, 1981**

19th February—Resuming the debate on the motion, as amended, of the Honourable Senator Perrault, P.C., seconded by the Honourable Senator Frith:

That an Address be presented to Her Majesty the Queen respecting the Constitution of Canada.

**N° 8.**

11 décembre—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Murray, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P.,

Que l'objet de l'interpellation de l'honorable sénateur Argue, C.P., inscrite à l'Ordre du jour du 20 novembre 1980, soit déferé au Comité permanent des banques et du commerce.—(*L'honorable sénateur Frith*).

**N° 9.**

9 décembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Bonnell, attirant l'attention du Sénat sur la vingt-sixième session annuelle de l'Assemblée de l'Atlantique Nord, tenue à Bruxelles, en Belgique, du 14 au 23 novembre 1980, et, en particulier, sur les discussions et les délibérations de la session et sur la part prise par la délégation du Canada.—(*L'honorable sénateur Hastings*).

**N° 10.**

13 janvier—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Lamontagne, C.P., attirant l'attention du Sénat sur le rapport du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles, intitulé: «Certains aspects de la Constitution canadienne», déposé au Sénat le 26 novembre 1980.—(*L'honorable sénateur Flynn, C.P.*).

**Pour une date qui sera déterminée par le Leader du gouvernement au Sénat, conformément à l'ordre adopté par le Sénat le 15 avril 1981**

19 février—Reprise du débat sur la motion, telle que modifiée, de l'honorable sénateur Perrault, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Qu'une adresse soit présentée à Sa Majesté la Reine au sujet de la Constitution du Canada.